
Noszę cię w moim sercu

Pamiętamy, w minionych latach nad Bożym Grobem umieszczaliśmy
obraz Najświętszego Serca Pana Jezusa. I to nie była kwestia
wystroju, ale najgłębsze przesłanie jakie dla każdego z nas
niesie zmartwychwstanie Pana Jezusa. Bo wszystko sprowadza się
do Bożego Serca. Pan Jezus od samego początku nosi każdego z
nas w swoim sercu. Właściwie wszystko, co stało się z Panem
Jezusem, cała dramatyczna tajemnica zbawienia, a więc Jego
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męka,  ukrzyżowanie,  śmierć  na  krzyżu,  to  droga  naszego
ocalenia. Na całej tej drodze Pan Jezus niósł ciebie i mnie w
swoim wnętrzu, w swym sercu. Chrystus przeszedł ze śmierci do
życia, i my, w Jego sercu, zostaliśmy przeniesieni ze śmierci
do  prawdziwego  życia.  To  właśnie  jest  Jego  miłosierdzie
względem  nas.  Miłosierdzie,  które  jest  większe  od
sprawiedliwości, i jest większe nawet od miłości. Całe święta
wielkanocne,  a  chyba  szczególnie  dzisiejsza  Niedziela
Miłosierdzia Bożego pokazują nam właściwy sens i cel tego,
czego doświadczył Pan Jezus. W tym wszystkim objawia się Jego
wielkie  miłosierdzie   względem  nas  i  całego  świata.  Czy
otwieramy się na to miłosierdzie Boga, czy naprawdę wierzymy w
moc tego miłosierdzia albo ciągle wracamy do naszych lęków,
niepokojów, że Bóg i tak nam nie przebaczy naszych grzechów.
Pan Jezus wciąż nosi nas w swoim czułym sercu, bo nas kocha.
Obyśmy dzisiaj umieli Mu wyznać: Pan mój i Bóg mój. Mój Pan,
pełen miłosierdzia dla mnie. prob.] 


